


, enhetschef Trafik och mobilitet på Samhällsbyggnadsförvaltningen berättar mötet 

om deras nya organisation. Han besvarar den inkomna frågan om borttagna ö


